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Trafikudvalget

Til:

Dato:

Statsministeren

5. september 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del – spørgsmål stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 1024

Vil statsministeren præcisere, hvor mange ekstra penge regeringen er rede til 

at investere i støjdæmpende foranstaltninger i forbindelse med Kombilinien, 

bl.a. i form af nedgravning af motorvejen på udvalgte strækninger, 

overdækning af motorvejen på udvalgte strækninger og støjafskærmning på 

udvalgte strækninger samt støjdæmpende asfalt på udvalgte strækninger? 

Der henvises til forsideartiklen på Midtjyllands Avis fredag den 8. december 

2006, "Silkeborggenserne var på nakken af Fogh", hvor det fremgår, at 

statsministeren på et møde i Silkeborg den 7. december 2006 havde "luftet", 

at der kan følge flere penge med til støjdæmpende foranstaltninger og 

lignende, hvis det viser sig nødvendigt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 12. september 2008.

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sthje@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen

formand
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